
 
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
torsdag den 12. december 2019 kl. 18.30  

Til mødet deltog: Michael R. Olsen, Anders de Voss, Pia Liske, Lizzi Pedersen og Susanne T. Nielsen 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Servicekoncept gennemgås på næste møde. 

 
3) Referat fra Driftsmøde 

Ingen tilføjelser 
 

4) Referat fra møde i Følgegruppen 
Der skal tilføjes i referatet at Anita Heisterberg og Lisbeth Nielsen ikke deltog i mødet. 
Michael sender kommentarer til Johnni. 

 
5) Pleje- og vedligeholdelse af beplantninger og træer 

Bestyrelsen har ønsket udarbejdelse af ny plejeplan af beplantninger, og at det 
kommer i udbud på ny. Michael følger op med Hedevig omkring hvad der sker herfra. 

 
6) Servicekoncept 

Se pkt. 3 
 
7) Vaskeriet (prisstigning?) 

Vaskeriets økonomi skal gennemgås, regnskab ønskes tilsendt. Prisreguleringen for at 
det går i 0kr godkendes af bestyrelsen. Michael følger op. 

 
8) Parknet 

Der opleves problemer med nedbrud af internetforbindelsen i boligerne fra tid til 
anden. Der har været flere store nedbrud hos parknet, som har ramt alle kunder. 
Dette sker også hos andre udbydere, som er dyrere end parknet. 

  
9) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 

Gennemgang 
 
10) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

11)                    Eventuelt 
Ejendomskontoret deltager den første ½ time fra kl. 18.30 til 19.00.  
 
Der er modtaget afbud fra Hanne, Anita og ejendomskontoret 
 


